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Skolebestyrelsesmøde i Isenvad 
torsdag den 2/11 kl. 18.30 – 21.30 

 

Torsdag 2/11 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Elsebeth 

Onsdag 6/12 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Torsdag 11/1 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Lene 

Mandag 5/2 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Tirsdag 12/3 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Heidi 

Onsdag 3/4 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Allan 

Tirsdag 2/5 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Mandag 3/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Liselotte 

 
Afbud: Heidi, Kate, Tanos -elevrådsformand, Ole kommer kl. 19,  
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

 
18.30 
– 
19.00 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad:  
Børnehaven: Der har været fælles åbning for børnehave og SFO i uge 42. 
Det fungerede fint. Der var ca. 25 børn. 
Begge PA-elever er startet. Det er dejligt med ekstra hænder. 
 
SFO:  
Man er ved at være fuldtallig på personalesiden. 
Der er gang i planlægning af julegaver og andre juleaktiviteter. 
Der er adventsarrangement d. 30. nov. Det plejer at være super hyggeligt. 
Allan og Stella har været til dialogmøde med BKF. Her blev der arbejdet med 
visionen for daginstitutionsområdet. Det var en god aften. Det er en 
udfordring, hvordan man kan skabe mere fokus på børnehaven, når vi sidder i 
en stor bestyrelse, som har mest fokus på skole og SFO. Kan der skabes en 
forældrebestyrelse i børnehaven, så der bliver et talerør ind i bestyrelsen? 
 
Nordre: 
Der er ansat en ny pædagog i den vakante pædagogstilling. Der er opstart d. 
1. december. 
Der har været afviklet et halloween-open-by-night- arrangement. Kæmpe 
succes. Der var tilmeldt 240 børn og voksne. Succesen skaber 
pladsproblemer. 
Til dagligt er der også mange børn i SFO. Det giver også pladsproblemer, 
derfor arbejdes der på, hvordan lokalerne kan bruges mere optimalt. 
Der arbejdes på at lave mulighed for at forældre kan blive lidt længere i SFO, 
når de henter børn. Der laves et forældre hjørne, hvor man kan sidde lidt og 
snakke. 
 
- Skole 
Isenvad: I uge 40/41var der fællesskabsuge. Derfor var der bl.a. fælles 
morgensang hverdag. Der blev lavet pop-up bøger. Forløbet blev afsluttet 
med fernisering på biblioteket. 
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Mellemtrinnet har haft halloween-arrangement. 
Der er skrevet fire nye elever ind. 
Hele skolen er på gårdbesøg på skift over tre dage. 
Der er gang i planlægning af juletraditioner. 
 
Nordre: 
Der er gang i renovering af nogle lokaler. Bl.a. ny gulvbelægning. 
8. årgang har været tre dage i KBH i uge 41. 
9. årgang har været i praktik i uge 41. 
På motionsdagen var der bl.a. triatlon for 5.- 9. klassen. Det er et nyt tiltag. 
Der var løb ruten om skolen for 0.- 3. klasse. 
Barselsvikar er startet op i uge 43. 
Der har været workshop for lærere vedr. brug af robotter fra makerspace. 
Lego spike og blue bots. 
På aftenmødet drøftede hele personalet, hvordan der kan laves forskellige 
fællesskabende aktiviteter for elever. Der følges op i MED og PU. 
Personalet får ikke længere julegave, men i stedet vil der være noget 
forplejning eller lignende i løbet af skoleåret. 
   
- SGU og specialområdet 
Det årlige infomøde for SGU og I-klasse er d. 22. november. 
 
- Forældregruppen  
Henvendelse vedr. en årgang på Nordre.  

1. 19.00 
- 
19.10 

Nyt fra elevråd  
Velkommen til Maxim – næstformand 
Der har været et par elevrådsmøder. Her har eleverne har bl.a. drøftet 
mærkesager. Et af punkterne var toiletforhold, da flere elever oplever, at de er 
mangelfulde. 

 

 

2. 19.10 
– 
19.30 

Forslag til ændring af sundhedsprofil 
- Indskrivning af pointer om skærmtid som aftalt d. 7/10. 
Bestyrelsen godkender sundhedsprofil med de få rettelser, der blev lavet på 
mødet.  
Den tilrettede sundhedsprofilen lægges på skolernes hjemmeside. 
 
Kan punktet vedr. ”børn og unges brug af skærm” hæve op til 
skolelederforum? 

x 

3. 19.30 
– 
19.45 

Madordning i Børnehuset 
- Status og drøftelse af muligheder 
Pga. de fysiske forhold i Børnehuset er det ikke muligt at lave en madordning. 
Der er heller ikke opbakning til at købe noget ud fra pga. kvaliteten af maden. 
Desuden er det heller ikke rentabel pga. børnetallet. 
Derfor fravælger bestyrelsen madordningen. 

x 

 19.45 
– 
20.15 

Proces ang. Værdigrundlag  
Hvordan kan der arbejdes med det i forhold til forældrene? (Der er arbejdet 
med personalet, nu og senere med eleverne) 

- Punkt på et forældremøde – gerne i blandede grupper. 
- Cafedrøftelser. 
- Drøftelserne kan skabe sammenhold. 
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- Drøfte af værdigrundlaget i forældregruppen kan bidrage til, at 
forældrene taler med deres børn om betydningen af værdierne. 

- Drøftelser bidrager til en fælles sprog. 
- Lav arrangementer, hvor eleverne fremlægger deres tolkning af 

værdierne. 
 

Nordre har et værdigrundlag, som er blevet genbesøgt af personalet og 
eleverne er i gang med at arbejde med værdigrundlaget. 
 
Isenvad har et nyt værdigrundlag, som skal deles med forældre og elever. 
 
Bestyrelsen lægger op til at begge matrikler beslutter, hvordan der skal 
arbejdes værdigrundlaget ift. forældrene i kommende skoleår. 

  Kaffe  

4. 20.25 
– 
21.10 

Temadrøftelse og brainstorm 
a. Kan vi gøre noget ved madkulturen i de ældste klasser, så alle spiser en 

nærende madpakke? 
b. Kan vi understøtte med grafik og kampagner? 
 
UDSAT 

 

5.  21.10 
– 
21.20 

Personalesager 
Orientering 

 
 

 21.20 
– 
21.25 

Opslag til AULA 
Fælles: 
Sundhedsprofilen er tilrettet med fokus på mindre skærmtid. 
Sundhedsprofilen lægges på skolernes hjemmesider. 
Bestyrelsen drøftede, hvordan kan begge skolerne arbejde med eget 
værdigrundlag ift. forældre? 
 
Isenvad:  
Fællesskabsuge i uge 40/41med forskellige fællesskabsaktiviteter. 
Hele skolen har været på gårdbesøg. 
Der er fuld gang i planlægningen af juletraditioner.  
Fælles madordning i børnehaven fravælges. 
 
Nordre:  
Halloween-open-by-night I SFO. Kæmpesucces. Der var tilmeldt 240 børn og 
voksne. 
Nyt og spændende tiltag vedr. motionsdag – triatlon for 5.- 9. klasse.  

 

6.  Evt. 
Orientering om kommende indsats på Ikast Nordre Skole. Overskriften er 
karakterdannelse, som handler om, hvordan børn og unge kan støttes ift. 
dannelse af egen karakter/personlighed. Projektets ambition er at bliver 
landsdækkende. 

 

Punkter til kommende møder: 
Juni-evaluering af refleksvest (NO) 
Drøftelse af status og muligheder for udvikling af idrætsprofil (vi afventer skoleforlig) 
Dialogspil for ny bestyrelse. 
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Hvordan kan børnehaven få en større stemme ind i skolebestyrelsen? Herunder 
omsætningen af visionen for daginstitutionsområdet. 
 
 


